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Gdańsk, 12.01.2017 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XVII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. Sesja rozpoczęła się o godz. 18.13 po zebraniu kworum. 

2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak otworzyła obrady XVII sesji 

oraz stwierdziła ważność obrad. 

3. Radny Mateusz Zakrzewski, który najczęściej protokołował obrady sesji miał problemy 

komunikacyjne z dojazdem na sesję („korki”), a nikt z pozostałych radnych nie wyraził 

chęci protokołowania, stąd początkową część obrad protokołowała Przewodnicząca Rady 

Dzielnicy. 

4. Następnie wybrano Komisję Skrutacyjną w składzie: 

4.1. Ewa Ostapska – przewodnicząca 

4.2. Halina Gostomska 

4.3. Daniela Szynszecka 

5. Zatwierdzono wybór Komisji Skrutacyjnej (13/0/0). 

6. Przyjęcie porządku obrad. 

6.1. Radny Przemysław Malak zgłosił wniosek o nieprzyjmowanie protokołu 

z poprzedniej sesji, ponieważ według jego wiedzy nie jest to konieczne. 

6.2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zwróciła uwagę, 

iż dopóki obowiązuje Regulamin Pracy Rady Dzielnicy Piecki-Migowo przyjęty 

uchwałą nr XII/31/12, należy protokół z poprzedniej sesji zatwierdzić głosowaniem 

(§8 ust. 2). Wyjaśniła jednocześnie, że po uchwaleniu przez Radę Miasta Gdańska 

nowych statutów Rad Dzielnic będzie powód do nowej redakcji Regulaminu. 

6.3. Wniosek nie został przyjęty (2/5/6). 

6.4. Radny Przemysław Malak zgłosił wniosek o przeniesienie pkt. 7. „Informacja 

Zarządu Dzielnicy z działalności w okresie od poprzedniej sesji Rady” jako ostatni 

punkt merytoryczny, tj. po pkt. „Komunikaty i wolne wnioski” z uwagi na to, 

że Radny Mateusz Zakrzewski wiezie ze sobą sprzęt potrzebny do prezentacji przez 

Zarząd Dzielnicy realizacji uchwały budżetowej za rok 2016. 

6.5. Wniosek przyjęto (12/0/1). 

6.6. Przyjęto porządek obrad (12/1/0). 

7. Zatwierdzono protokół z obrad XVI Sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (7/1/5). 

8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

8.1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Mechowski przedstawił ocenę 

pracy Zarządu Dzielnicy w zakresie realizacji uchwały budżetowej za rok 2016 

(badanie bilansu). Komisja Rewizyjna dokonała również analizy dyżurów radnych 

w 2016 roku (załącznik do protokołu Komisji Rewizyjnej). 

8.2. Protokół Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu sesji. 

9. Przybył Radny Mateusz Zakrzewski o godz. 18.25. 

10. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak poddała pod głosowanie zmianę 

osoby protokołującej na Radnego Mateusza Zakrzewskiego (12/2/0). 
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11. Komunikaty i wolne wnioski. 

11.1. Radna Joanna Antczak-Sokołowska poinformowała, że postanowiła złożyć 

rezygnację z przewodniczenia Komisji Zagospodarowania Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska. Jednocześnie została poinformowana przez Przewodniczącą 

Rady Dzielnicy, że wyboru przewodniczących komisji dokonują członkowie danej 

komisji we własnym gronie, natomiast Zastępcą Przewodniczącej Komisji jest 

Radna Grażyna Dzierżak, stąd to ona może tę Komisję dalej prowadzić do czasu 

wyboru nowego przewodniczącego. 

11.2. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak powiadomiła, 

że w dniu 16.02.2017 r. o godz. 17.00 odbędzie się spotkanie z przedstawicielami 

Zakładu Utylizacyjnego w Gdańsku (Szadółki) w sprawie emisji odorów. Spotkanie 

organizowane jest na prośbę Zakładu i odbędzie się w sali Centrum Kultury 

LWSM „Morena”. Informacja o spotkaniu znajduje się na stronie internetowej 

LWSM „Morena”. 

11.3. Radny Wiktor Jesionek poinformował, że przy ul. Magellana został ukończony plac 

zabaw w ramach Budżetu Obywatelskiego 2016. Powiedział również, że miał wziąć 

udział w spotkaniu ze Strażą Miejską, jednak dotąd się ono nie odbyło, 

za co wszystkich przeprosił. 

11.4. Radny Przemysław Malak przedstawił relację z Kolegium Przewodniczących 

Zarządów Dzielnic. Poinformował o przekazaniu przedstawicielom innych Rad 

Dzielnic naszej uchwały „w sprawie zmian w funkcjonowaniu Budżetu 

Obywatelskiego 2018 oraz kolejnych edycji” z prośbą o poparcie w wystąpieniach 

do Prezydenta Miasta Gdańska. Powiedział również, że kilka Rad Dzielnic podjęło 

już taką uchwałę. 

11.5. Radny Przemysław Malak poinformował, że Zarząd Dzielnicy w związku 

z wnioskami Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych przedstawionymi 

na poprzedniej sesji Rady Dzielnicy wystosował pisma do odpowiednich organów 

w celu zajęcia się tymi sprawami. 

11.6. Radna Hanna Łobodzińska zgłosiła problem dot. dojazdu do ZKPiG nr 21 

przy ul. Marusarzówny. Na drodze prowadzącej do szkoły nagminne są łamane 

przepisy ruchu drogowego, stąd należy podjąć jakieś działania (np. wysłać pisma 

do dyrekcji szkoły i Straży Miejskiej). 

11.7. Radny Przemysław Malak powiedział, że ul. Marusarzówny będzie remontowana 

w 2017 roku. Zostaną tam również zbudowane przejścia wyniesione przy wejściach 

do szkoły. 

11.8. Radna Halina Gostomska zgłosiła problem parkowania na końcu ul. Belgradzkiej. 

Jest tam duży plac, gdzie parkują samochody, co bardzo ogranicza widoczność, 

a w tym miejscu droga dwukierunkowa łączy się z jednokierunkową, co może 

powodować groźne zdarzenia. 

11.9. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Jerzy Kreft poprosił o wykonanie zdjęć tego 

miejsca, co pozwoli Zarządowi na precyzyjne zbadanie sprawy. 

11.10. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak poinformowała, 

że następna sesja Rady Dzielnicy (sesja budżetowa) odbędzie się w sali ZKPiG 

nr 21 przy ul. Marusarzówny. 

11.11. Radny Kazimierz Mechowski zgłosił problem spożywania alkoholu przy sklepie 

„Żabka” przy ul. Warneńskiej. 
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12. Informacja Zarządu Dzielnicy z działalności w okresie od poprzedniej sesji Rady. 

12.1. Radny Przemysław Malak poinformował o wysokości środków finansowych 

przysługujących Radzie Dzielnicy w roku 2017 – 101.836 zł. Z uwagi 

na nieobecność Przewodniczącej Komisji Strategii i Budżetu powiedział również, 

że została zakończona procedura zbierania wniosków budżetowych na rok 2017. 

Poinformował, że niektóre wnioski nie mają szans na realizację, ponieważ mają 

termin realizacji w marcu, czyli przed możliwością uruchomienia uchwały 

budżetowej na rok 2017. 

12.2. Radny Przemysław Malak przedstawił prezentację dot. realizacji uchwały 

budżetowej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo za rok 2016. 

13. Radny Bogusław Heger opuścił obrady o godz. 19.00. 

14. Radny Kazimierz Mechowski opuścił obrady o godz. 19.08. 

15. Radna Halina Gostomska, członkini Komisji Rewizyjnej, podziękowała Zarządowi 

Dzielnicy za uporządkowane przygotowanie faktur, sprawozdań i materiałów do kontroli 

bilansowej przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną. 

16. Radna Daniela Szynszecka powiedziała, że rozpoczęły się prace w ramach inwestycji Rady 

Dzielnicy przy ul. Wyrobka/Czecha. Postawiono kilka urządzeń, ale jest to jeszcze 

nieukończone. 

17. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak zamknęła obrady XVII sesji 

o godz. 20.23. 

 

 

Protokół sporządzili: 

1. Przewodnicząca Rady Dzielnicy Alicja Chorzelska-Pytlak 

2. Radny Mateusz Zakrzewski 


